
PROTOKOL NTXI I I I0OT

obrad XII sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w
odbytej w dniu 25 pa?dziemika 2007 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji l9 radnych (90,5 %).

Nieobecni usprawiedliwieni :
1 Andrzej Cudniewicz
2. Henryk Mackanid

W obradach uczestniczylizaproszeni goScie wedlug zalqczonych list obecnoSci.

Rada Miejska minut4ciszy uczciNapamigi zmarNej w dniu 17 paldziemika 2007 roku
Marii KwaSniewskiej-Maleszewskiej - Honorowej Obywatelki Miasta Ostrzeszowa.

Porz4dek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
2. Przedstawienie porz4dku obrad XII sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad XII sesji Rady Miejskiej
4.Przyjgcie protokolu zobrad XI sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodnicz4cego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych w okresie

miqdzy sesjami
6. Sprawozdanie Burmistrzazrealizacjizadafi w poprzednim okresie, zwNaszcza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytania radnych
8. Zapytania i wnioski przewodnicz4cychdzielnic i softys6w
9. Wybory lawnik6w na kadencjg w latach 2008 - 2011 (nr 57/2007)

10. Podjqcie uchwal w sprawie:
a) okreslenia wysokoSci roczrych stawek podatku od Srodk6w transportowych

(nr 5512007)
b) ustalenia stawek podatku od nieruchomoSci na 2008 rok, ustanowienia inkasent6w

i ich wynagrodzeriaoraz okreSlenia wzor6w Deklaracji i Informacji(w 5612007)
c) okreslania wysokoSci roczrej, zasad ustalania i poboru oraz terminy platnoSci oplaty

od posiadania ps6w (nr 64/2007)
d) okreSlenia rodzaju Swiadczeri przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla

nauczyciel i oraz warunk6w i spo sobu ich przyznaw ania (nr 5 I I 2007 )
e) przystqpienia do sporz4dzenia zmiarry miejscowego planu zagospodarowania

przesttzennego terenu polo2onego we wsi Roj6w (ru 59/2007)

f przyznania nieruchomoSci gruntowej jako rekompensaty - odszkodowania zaprzejgty
na wlasnoSi Miasta i Gminy Ostrzesz6w grunt zajEty pod d.ogE (nr 60/2007)

g) wylapywania bezdomnych mvierz4t na obszarze Miasta i Gminy Ostrzesz6w
(nr 6112007)

h) prrystqpienia do sporz4dzenia miej scowego planu zagospodarowania przestrzennego
terenu polozonego w Rojowie w rejonie oczyszczalni Sciek6w (nr 6312007)

I l. Informacje o oSwiadczeniach maj4tkowych:
a) Burmistrza Miasta i Gminy
b) Przewodniczqcego Rady Miejskiej

1 2. Odpowie dzi na interpelacje i zapytania
13. Sprawy rbime i informacje
14. Zakofrczenie
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Do p-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
Radny Edward Skr4rpek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej otworzyl
obrady XII sesji Rady Miejskiej i stwierdzil,2e sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do p-ktu 2-eo Przedstawienie porzadku obrad XII sesii Radv Mieiskiei
Pzewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil porzqdek obrad, kt6ry radni
otrzymalizzaproszeniemnadzisiejszeobrady.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz wni6sl o wycofanie zporzqdku obrad
projektu uchwaly w sprawie przeksztalcenia zakladu budzetowego -

Osrodka Sportu i Rekreacji w Ostrzeszowie w jednoosobow4spolkg gminy
(nr 62/2007), a wprowadzenie nastqpuj4cych projekt6w uchwal w sprawie:
- przystqpienia do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu poloZonego w Rojowie w rejonie oczyszczalni
Sciek6w (nr 6312007),

- okreSlania wysokoSci rocznej, zasad ustalania i poboru oraz terminy
platnoSci oplaty od posiadania ps6w (nr 6a12007).

Rada Miej ska jednogloSnie ( 1 8 glos6w,zd') przryig\a zaproponowane
zmiany porz4dku obrad XII sesji.

Do p-ktu 3-eo WJb6r sekretama obrad XII sesii Radv Mieiskiei
Zgodnie z wczeSniejszymi ustaleniami Przewodniczqcy Rady zglosil,
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny Antoni Obsadny..
Radny Antoni Obsadny wyrazlN zgodE na kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie (18 glos6w ,pd') wybralaradnego Antoniego
Obsadnego sekretarzem obrad XII sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-go Przviecie protokolu z obrad XI sesii Radv Mieiskiei

Radna Miroslawa Modrzyriska - sekretarz obrad XI sesji Rady

Miejskiej przedstawila wniosek w sprawie przyjpcia protok6l
z poprzedniej sesj i &z o dczytania.
Wniosek stanowi zaNqcznk do protokolu.
Ponadto protok6l byl wylozony do wgl4du Radnych w pokoju nr 25
Urzgdu Miasta i Gminy o czymradni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.

Rada Miejska jednogloSnie (18 glos6w ,,rd') przyiglazgloszony wniosek.

Do p-ktu 5-go Informacia Przewodniczaceeo Radv Mieiskiei o dzialaniach
oodeimowanvch w okresie miedzvsesvinvm
PowyZsz4informacjEzlolylPrzewodnicz4cyRady.
Informacja stanowi zaNqcznk do protokolu.

Do p-ktu 6-so Snrawozdanie Bumistrza z realizacii zadaf w nonrzednim okresie.
nvlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Stanislaw Wabnic - Burmistrz zNoiryN powyhszs sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zalqcznk do protokolu.



- 3

Do p-ktu 7-so Interpelacie i zaovtania radnvch
Radny Andrzej Manikowski wnosi o:
- do6wietlenie ciemnej czgsci ul. Przemyslowej na odcinku ok. 100 mb.
od skrzyZowania z ul. Sikorskiego do biurowca b. FUM,

- zmiany zxadruchu na parkingu utworzonym w zamknigtej czgSci ul.
Zamkowej. Propozycja wjazdu od strony ul. Gorgolewskiego -vtyiud

ze strony przeciwnej - w obydwu przypadkach obowi4zujqcy prawoskrpt
- kontynuowanie polozenia nowej nawierzchni bitumicznej na ul. Pogodnej
na odcinku od szkoty do lasu. Istniej4ca nawierzchnia po wybudowaniu
kanalizacji (bez odtworzenia) jest zriszczona pt zez sptywaj qc4 wo dg
opadow4 kt6ra obrywa brzegi jezdni stwarzaj4c niebezpieczefstwo
w ruchu drogowym.

Na obrady przybyl radny Henryk Kajser.

Radny Henryk Kajser - w zwi4zku z likwidacjqprzejficia z,deptaku" przez
drogp nr 11 do Zak\ada,,Drop" - pracownicy zakladu wnioskuj4o budowg
chodnika lqcz4cego wejScie do zakladu zprzejficiem dla pieszych migdzy ul.
Daszyriskiego i Kqpielow4.
Radna Mario la Kozlowska:
- mieszkaricy solectw: Szklarka MySln., Szklarka Przyg., Kotowskie
i Jesiona wnioskuj4o prrystqpienie do kompleksowej naprawy dr6g
gminnych poloZonych na terenie ich wsi,

-wrwiqzkuznadalwystgpujqcymzagroheniembezpieczeristwadzieci

dowozonych do szk6l zorganizowanym transporterg apeluje o uzupelnie-
nie na terenie wsi Szklarek i Kotowskiego znak6w drogowych z ograni-
czeniem prEdkoSci przy przystankach, atakhe wybudowanie zatok do
zatrzymywania siq autobus6w dla wsiadania i wysiadania dzieci,

- wystapid do zarz4dcy drogi w 444 o prrySpieszenie odbudoovy (naprawy)
poboczy.

Radny Ryszard Szymanski podziqkowal za wybudowanie zatoczki dla auto-
busu szkolnego na ul. Kwiatowej.
Ponowil wniosek o:
- zapewnienie bezpieczeristwa dzieci i m\odAeLy w rejonie Specjalnego
Osrodka Szkolno-Wychowawcze go przy ul. Sikorskiego poprzez:
- ograriczenie prqdkoSci na ul. Sikorskiego do 40krn/h od ul. Kamiennej
do ul. Sportowej - pozytywna opinia Komisji,

- wymalowanie i oznakowanie przejScia dla pieszych na ul. Sikorskiego
na wprost wejScia do szkoty,

- zamontowanie barierki ochronnej na skrzy2owaniu ulic: Daszyriskiego
i Al.WolnoSci (po lewej stroniepatrzqc w kierunku szpitala).

Wnosi o oznakowanie na terenie miasta kierunk6w do instytucji i urzEd6w
- dotyczy to szczeg6lnie ronda na ul. Powstaric6w Wlkp. i na ul. Kolejowej.
Radny Marek Czwordon zapytaN:
- dlaczego dokonano nier6wnej zabudowy poszczegflnych wjazd6w
do posesji i na pola na ul. Sikorskiego po prawej stronie w kierunku Kgpna.
Wymiany rur na przepustach wjazdowych dokonano w ramach remontu
droginr 11,

- dlaczego na jednym zwjazd6w na pole przy deptaku na ul. Sikorskiego
nie wymieniono do tej pory zabrudzonej betonem czerwonej kostki,
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- czy w przyszlorocznym budzecie powiatu zostan4zabzpieczone pieni4dze
na wykonanie ok. 100mb. chodnika z lewej strony ul. Powstaric6w Wlkp.
odcinek od ul. LeSnej do Sp6ldzielni Inwalid6w,,Pomoc"),

- kto zatwierdzilidopuScil do realizacji ,,wiatE" przed budynkiem Ostrze-
szowskiego Centrum Kultury. Stare zadaszenie bylo przyjemniejsze dla
oka,

- kto zatwierdzil i odebrat pochylnig wykonan4w czasie remontu wejScia
do Niepublicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej ,,.Ars Medicd' - czy ma to
byd pochylnia dla niepelnosprawnych,

- w jakim okresie czasu sqczyszczone studzienki deszczowe i kto jest odpo-
wiedzialny za ich stan,

- czy po oddaniu do u4rtku parkingu na ul. Sikorskiego przewiduje siq
zakaz zatrzymywanta i postoju po lewej stronie ul. Sikorskiego do ul.
Targowej za wyj4tkiem dostawy towaru do sklep6w, oraz na ul. Kolejowej
od Rynku do ul. Farnej,

- dLaczego grunt miEdzy ul. Kamienn4 a targowiskiem zostal wygrodzony
kamieniami i przeorany, podczas gdy brakuje miejsc parkingowych przy
targowisku miejskim przy ul. tr {<owej.

Radny Pawel Kl6ska wnioskowal o lepsze o6wietlenie przejScia dla
pieszych na drodze nr 1 1 - przejfcie na Osiedle Piast6w.
Radny Andrzej Og6rkiewicz wnioskowal po raz &ugi o zamontowanie
nowego lustra w miejsce zdemontowanego na skrzyZowaniu ulic
Daszyriskiego i KoSciuszki (obok cmentarza).

Do p-ktu 8-so Zapvtania i wnioski nzewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Helena Pasori - sohys wsi Turze zglosila problem wjazdu na drogE nr I 1
izjazdu z tej drogi w miejscowofci Turze wskutek (uskoku) duhej6imicy
poziomu jezdni drogi nr 11 z drogami dojazdowymi.

Do p-ktu 9-so Wvborv lawnik6w na kadencie w latach 2008 - 2011 (nr 5712007)
Radna Krystyna Sikora - Przewodnicz4ca Zespolu ds wyboru lawnik6w
przedstawila Sprawozdanie Zespolu z dzialalnoSci.
Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zapoznaNRadg
z regulaminem glosowania na lawnik6w oraz podkreSlil, ze glosowanie
jest tajne i musimy wybrai Komisjg Skrutacyjn4 kt6ra przeprowadzi
wybory.
Kandydatami zgloszonymi przezRadE do Komisji Skrutacyjnej s4radni:
Andrzej Og6rkiewicz. Andrzej Manikowski i Krystyna Sikora.
Rada Miejska jednoglo6nie (19 glos6w ,gd') zarrtkngla listq kandydat6w
do Komisj i Skrutacyjnej.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,gd') wybrala Komisjg Skrutacyjnq
w skladzie: Andrzej Manikowski, Andrzej Og6rkiewicz i Krystyna Sikora.
Komisja Skrutacyjna przystqpila do pracy.
Komisja przygotowalakarty do glosowania i przeprowadzrla akt glosowania.

Do p-ktu 10-so Podiecie uchwal w sorawie:
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil nastqpujqce projekty uchwal:
a) okreSlenia rwsokoSci rocznvch stawek podatku od Srodk6w

transportowvch (nr 55/2007)
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Projekt zostalpozytywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady
Miejskiej pod obrady sesji.
Uchwala zostalaprzez Radq Miejsk4podjgta jednogloSnie (19 glos6w
,ozd').
Uchwala N r XII I 7 4 I 20 0 7 stanowi zalqcznk do protoko lu.

b) ustalenia stawek nodatku od nieruchomoSci na 2008 rolG
ustanowienia inkasent6w i ich wvnasrodzenia oraz okreSlenia
wzor6w Deklaracii i Informacii (nr 56/2007)
Projekt zostal pozytywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady
Miejskiej pod obrady sesji.
Uchwala zostalaprzez RadE Miejsk4podjpta jednogloSnie (19 glos6w

,,2&")'
Uchwala Nr XII/75/2007 stanowi zalqczntk do protokolu.

c) okre5lania wysoko5ci rocznei. zasad ustalania i noboru oraz terminy
platnoSci onlatv od posiadania ns6w (nr 6412007)
Projekt uchwaty powstal na wniosek radnych po przedyskutowaniu
tematu na posiedzeniach statych Komisji Rady Miejskiej.
Uchwala zo stala pr zez Radg Miej sk4 podj gta | 5 glo sami,,zd',
l,przeciw" i 3,,wstrzymuj4cymi".
Uchwala N r XII I 7 6 I 20 0 7 stano wi zalqcznk do proto ko lu.

Mariusz Witek - ZastEpca Burmistrza przedstawil nastgpujqce projekty
uchwal:
d) okreSlenia rodzaiu Swiadczef orzvznawanvch w ramach nomocv

zdrowotnei dla nauczvcieli oraz warunk6w i sposobu
ich przvznawania (nr 58/2007)
Projekt zo*alpozytywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady
Miejskiej pod obrady sesji.
Radny Henryk Kajser zapytuje:
- dlaczego teruzprzedstawia sig projekt uchwaty,
- czy jest subwencja na proponowane zasilki zdrowotne.
Mariusz Witek wyjaSnil, 2e uchwala powinna byi podjgla wczeSniej
jest to stara sprawa. Zasilki s4ujpte w subwencji.
Radny Ryszard Szymariski poinformowal, 2e projekt uchwaty przygo-
towany jest na wniosekZwiqzk6w Zawodolvych.
Wnosi, aby wysokoSi $wiadczenia byla uzalehnione od rodzaju choroby.
Zastgpca Burmistrza wyjaSnil, 2e przyznania Swiadczenia dokonuje
dyrektor szkoly, w kt6rej nauczyciel pracowal lub pracuje poniewaZ ma
najlepsze rozemanie.
Irena Slgzak - Radca Prawny Urzgdu Miasta i Gminy proponuje, aby
zgodnie z wnioskiem radnego Ryszarda Szymanskiego w $ 4 dopisa6
pkt 4 ,,W szczegflnych przypadkach Komisja powolana przez dyrektora
danej plac6wki.
Glosowanie wniosku: 3 glosy ,,2a",l0 ,,przecitv" i 6 ,,wstrzymuj4cych"
- wniosku nie przyjEto.
Uchwala zo stala przez Radg Miej sk4 po dj gta 12 glo sami,,za",
7 ,,wstrzymuj4cymi".
Uchwala Nr XII 17 9 /2007 stanowi zaNqcznik do protokolu.
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Radna Krystyna Sikora - Przewodnicz4ca Komisji Skrutacyjnej
zapoznaNa Radq Miejsk4z protokoNamiz wyboru lawnik6w na kadencjE
2008-2011  do :
- S4du Rejonowego w Ostrzeszowie,
- S4du Okrggowego w Kaliszu.
Protokoly wrazzkafiami do glosowania stanowi4 zalqcznkido proto-
kotu.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil projekt uchwaly w sprawie
wyboru lawnik6w ma kadencjq w latach 2008 - 2011.
Rada Miejska jednoglo6nie (19 glos6w ,,zt') podjgla uchwalE.
Uchwala Nr XII/78/2007 stanowizaNqcznk do protokolu.

Przewodniczacy Rady Miejskiej oglosil 30 minutow4przerwQ w obradach
(godzina ttso'- 12zo;.

Obrady sesji opuScil radny Jan Papiernik.

e) przvstapienia do spozadzenia zmianv mieiscowego planu
zagospodarowania ptzestrzenneqo terenu poloZonego we wsi Roi6w
(nr 59/2007)
Projekt zo*alpozytywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady
Miejskiej pod obrady sesji.
Uchwala zostalaprzez RadE MiejskqpodjEta jednoglo3nie (18 gtos6w

,&d').
Uchwala N r Xll I 7 9 I 20 0 7 stanowi zaNqcznk do proto kolu.

Na obrady wr6cil radny Jan Papiernik.
Radny Adam Zavtada opuScil obrady sesji.

f) przvznania nieruchomoSci gruntowei iako rekompensatv
odszkodowania za przeietv na wlasnoSd Miasta i Gminv Ostrzesz6w
erunt zaietv nod droee (nr 60/2007)
Projekt zostalpozytywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady
Miejskiej pod obrady sesji.
Uchwala zostalaprzez Radg MiejskqpodjEta jednogloSnie (18 glos6w
,&&").
Uchwala Nr XII/80/2007 stanowi zaNqcznk do protokolu.

Na obrady wr6cil radny Adam Zawada.

g) wvlapywania bezdomnvch zwierzat na obszarze Miasta i Gminv
Ostruesztfw (nr 61/2007)
Projekt zo*alpozytywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady
Miejskiej pod obrady sesji.
Uchwala zostala przez Radq Miej ska podjqta jednogloSnie ( I 9 glo s6w
,zd').
Uchwala Nr XII/81/2007 stanowi zalqcznk do protokolu.
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h) przvstanienia do sporzadzenia mieiscowego nlanu zaeospodarowa
nia pzestnennego terenu polo2onego w Roiowie w reionie
oczvszczalni Sciek6w (nr 63/2007)
Projekt zo*alpozytywnie zaopiniowany przez Komisjg Gospodarki
Komunalnej i Rolnictwa pod obrady sesji.
Uchwala zostah przez Radq Miej ska podjgta jednoglo Snie ( 1 9 glos6w

,7d').
Uchwala Nr XII/82/2007 stanowi zalqcznk do protokolu.

Do p-kfu ll-so Informacie o oSwiadczeniach maiatkowych:
a) Bumistrza Miasta i Gminv

Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza zapoznal Radg Miejskqzpowy?-
sz4 informacj4.
Informacj a stanowi zaNqcznik do protokolu.

b) Przewodniczaceeo Radv Mieiskiei
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil
informacjq, kt6ra stanowi zalqcznk do protokolu.

Do p-ktu 12-go Odpowiedzi na interpelacie i zapvtania
Mariusz Witek - Zastqpca Burmistrza odpowiadaj4c na interpelacje
izapytarna zapewnil, 2e radni otrzymajqodpowiedzi na piSmie. Sprawy
nie dotycz4ce Burmistrza zostan4 przekazane zainteresowanym z proSbq
o wykonanie.

Do p-ktu 13-go Sprawv rr62ne i informacie
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowal:
- o piSmie Konsultanta ds. Wsp6lpracy Zagranicznej Stowarzyszenia Gmin
i Powiat6w Wielkopolski z dnia 24 pu2dziemka2007 roku- zalqcznkdo
protokolu,

- kolejna sesja Rady Miejskiej odbgdzie sig dnia 29listopada2007 rcku.

Do n-ktu 14-eo Zakofczenie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podzipkowal wszystkim za udzial w obradach i zar*n$ obrady XII sesj i
Rady Miejskiej.
Rada podjgla 10 uchwal.
Rada rozpoczgNaobrady o godzinie 10@, a zakohczylao godzinie 138.

obrad XII sesji &ady Miejskiej

Protokolowala

sadny


